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Protokół nr 55/2023 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa  

Rady Miejskiej w Suwałkach odbytego w 23 maja 2023 r.  

w godz. od 15:45 do 17:45 w Urzędzie Miejskim  w Suwałkach oraz zdalnie za pomocy 

środków porozumiewania się na odległość. 

 

Obecni członkowie Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa: 

1. Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji  

2. Adam Ołowniuk  – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Krystyna Gwiazdowska  

4. Jacek Juszkiewicz  

5. Karol Korneluk  

6. Jarosław Józef Kowalewski – on-line 

7. Stanisław Kulikowski  

 

W posiedzeniu udział wzięli:     

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk 

2. Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk  

3. Grzegorz Krysa – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk 

4. Dorota Szczęsna – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zdrowia 

5. Marcin Szypulski – Naczelnik Wydziału Gosp. Komunalnej i Nadzoru Właścicielskiego 

6. Daniel Szymanowicz – Zastępca Komendanta Miejskiej Policji w Suwałkach 

7. Agnieszka Szyszko – Kierownik Bura Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

8. Kamil Sznel – Naczelnik Wydz. Obsł. Prezydenta, KSiP 

9. Grzegorz Kosiński – Komendant Straży Miejskiej 

10. Tomasz Drejer – Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji powitał zebranych i przypomniał, że porządek 

posiedzenia został przesłany radnym wraz z materiałami komisyjnymi. Zapytał, czy Radni 

wnoszą uwagi do porządku posiedzenia.  

 

Radni nie wnieśli więcej uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie Protokołu nr 54/2023 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 18 kwietnia 2023 r. 

2. Zaopiniowanie „Raportu o stanie Miasta za 2022 rok”.   

3. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu suwalskiego 

i miasta Suwałki za 2022 rok. ( uzupełnienie). 

4. Informacja dotycząca funkcjonowania aptek na terenie Miasta Suwałki. 

5. Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach w 2022 roku.  

6. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, za rok 2022. 
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7. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej              

w Suwałkach z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,    

o których mowa  w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2023.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

regulaminu korzystania z szaletu miejskiego położonego na terenie Gminy Miasta Suwałki 

oraz powierzenia Prezydentowi Miasta Suwałk ustalenia wysokości opłat za korzystanie 

z szaletu miejskiego. 

10. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie Protokołu nr 54/2023 z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 18 kwietnia 2023 r. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli więcej uwag, wobec czego Protokół nr 54/2023 z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 18 kwietnia 

2023 r., został przyjęty. 

 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie „Raportu o stanie Miasta za 2022 rok”.   

– Raport stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Kamil Lauryn poinformował, że Członkowie Komisji przedmiotowy materiał otrzymali. 

Zapytał o ewentualne pytania i wnioski. 

 

Głosowanie nad Raportem o stanie Miasta za 2022 r.: 

za pozytywną opinią głosowało               - 6 radnych 

przeciw                                                     - 0 

wstrzymało się od głosu                           - 1 radny 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała „Raport o stanie Miasta za 2022 rok”.   

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu 

suwalskiego i miasta Suwałki za 2022 rok. ( uzupełnienie). 

 

Radny Adam Ołowniuk zapytał o to, czy w Suwałkach zdarzają się próby samobójcze  

i w jakiej ilości?  

Daniel Szymanowicz – Zastępca Komendanta, odpowiedział, że jest prowadzona statystyka  

i w roku bieżącym (od stycznia do chwili obecnej) odnotowanych zostało 31 prób. W roku 
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ubiegłym w tym samym okresie zostało odnotowanych 37 prób samobójczych. W przedziale 

wiekowym od 13 do 18 roku życia (5 prób), najstarszą osobą jest osoba, która ma 85 lat.  

Radny Kamil Lauryn zapytał o wypadki na przejściach dla pieszych z udziałem pieszych 

 i z udziałem rowerzystów. Czy jest to tendencja wzrostowa czy malejąca? 

Daniel Szymanowicz – Zastępca Komendanta, odpowiedział, że w porównaniu do roku 

ubiegłego są to dwa wypadki więcej. Poinformował, że nastąpiło więcej działań prewencyjnych 

Policji w obszarach przejść dla pieszych, oraz nastąpiły ukierunkowane działania wobec 

sprawców wykroczeń wobec pieszych i samych pieszych. Komendant dodał, że 

funkcjonariusze policji w większym stopniu zwiększą swoje działania w rejonie przejść dla 

pieszych.  

Radny Kamil Lauryn poinformował, że już od jakiegoś czasu stara się z wraz P. Prezydentem 

aby powstały aktywne przejścia dla pieszych. Do chwili obecnej jeszcze się to nie udało. Radny 

chciały upewnić się, że takie przejście ulepszy sytuację na przejściach dla pieszych, a piesi będą 

bardziej widoczni. Radny zapytał Komendanta o opinię na temat aktywnych przejść dla 

pieszych?  

Daniel Szymanowicz poinformował, że cieszy się z współpracy z Panem Prezydentem, 

Państwem Radnych, jak również z Zarządem Dróg i Zieleni w kwestii rozwiązań w ruchu 

drogowym, np. w postaci: doświetlenia przejść dla pieszych, czy poprawy infrastruktury 

drogowej (przycięcie drzew), częstszego malowania pasów, żeby były bardziej widoczne. 

Odnośnie aktywnych przejść dodał, że każde takie urządzenie spowoduje bezpieczeństwo 

pieszych.   

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag, wobec powyższego Przewodniczący Komisji 

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa stwierdził, że Informacja została przyjęta. 

 

Ad pkt. 4 

Informacja dotycząca funkcjonowania aptek na terenie Miasta Suwałki. 

– Pismo Dyrektora Szpitala stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji K. Lauryn przedstawił pismo, które wpłynęło od Dyrektora Szpitala 

Wojewódzkiego w Suwałkach. Radny skierował pytanie do wszystkich co należałoby zrobić 

aby w Suwałkach zapewnić całodobowy dyżur aptek? Dodał, że takie dyżury nocne 

funkcjonują  

w aptekach innych miast np.: Augustowie, Ełku czy Olecku. Radny stwierdził, że nie może być 

tak, że 70 tysięczne miasto nie ma apteki dyżurującej w nocy. Dodał, że apteki odpowiadają 

„nie” bo „nie” i nie ma żadnych argumentów, a samorząd zostaje z tym problemem sam. Skoro 

jedna z aptek da radę raz w miesiącu przyjąć na siebie dyżur nocny, (a aptek jest 28 w mieście), 

to wypada po jednym dyżurze nocnym w miesiącu. Zauważył, że to nie jest takie duże 

obciążenie dla aptek. Zaapelował o to, że samorząd nie może pozostawić mieszkańców bez 

apteki dyżurującej w nocy.  

Prezydent R. Rynkowski poinformował, że Prezydent otrzymał również pismo od podmiotu 

prowadzącego aptekę w szpitalu, z informacją, że apteka przestanie świadczyć usługi dyżuru 

nocnego w formie dyżuru na telefon. Prezydent odpowiedział, że do czasu w którym Rada 

Miejska podejmie inną uchwałę, niż ta, która obowiązuje dotychczas, to ta dotychczasowa jest 

obowiązująca.  

Radny K. Korneluk zapytał jakie wypłynęły wnioski po spotkaniu z aptekarzami?  
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Prezydent R. Rynkowski odpowiedział, że było to spotkanie z właścicielami aptek z terenu 

miasta,  z przedstawicielami Izby Aptekarskiej z Augustowa i z Białegostoku. Zdaniem 

właścicieli aptek, nie ma potrzeby prowadzenia dyżuru nocnego i nie chcą regulować tego w 

formie konkretnego harmonogramu, który narzuca dyżur nocny. Przyszła uchwała podlega 

opiniowaniu przez Izbę Aptekarską, która podzielała to samo zdanie co właściciele aptek. 

Radny K. Korneluk czy były przedstawiane jakieś argumenty? 

 Prezydent R. Rynkowski odpowiedział, że aptekarze podnosili argumenty, że umiejscowienie 

aptek jest w wynajmowanych budynkach i zamykanych o godz. 18:00, że jest to nieopłacalne    

i że są trudności logistyczne.  

Radny Karol Korneluk czy z apteką w Szpitalu były sporządzane aneksy do umów, może 

niezgodnie z uchwałą z 25 maja 2016 roku 

 Prezydent R. Rynkowski odpowiedział, że miasto nic nie wie na ten temat, ponieważ jest to 

umowa pomiędzy dwoma podmiotami – Apteką i Szpitalem. Miasto bazuje na zapisach 

dokumentacji przetargowej na ten lokal, gdzie był zapis o dyżurach nocnych. 

Przewodniczący K. Lauryn poinformował, że na jednej z sesji zadał pytanie Dyrektorowi 

Szpitala i Dyrektor potwierdził, że taki aneks był sporządzony, w którym była wyrażona zgoda 

apteki na dyżur telefoniczny. Radny dodał, że podmiot prowadzący aptekę w Szpitalu jest 

obciążany coraz większymi kosztami za wynajem i dlatego chce zrezygnować z takich 

dyżurów.  

Radny K. Korneluk zapytał czy jest już wiadome, czy będzie utworzony nowy przetarg na 

dzierżawę pomieszczeń pod aptekę 

 Prezydent R. Rynkowski odpowiedział, że w piśmie właścicielka apteki informuje, że 

zamierza zrezygnować z dyżurów telefonicznych, chyba nie z najmu.  

Radny S. Kulikowski zaproponował, aby podjąć odpowiednią uchwałę i domagajmy się jej 

realizacji, jeśli rzeczywiście prawo stanowione przez Radę Miejską musi być respektowane.  

Przewodniczący Komisji K. Lauryn zgodził się z przedmówcą, oraz podsumował dyskusję  

wyrażając swoją opinię, że to od Radnych Rady Miejskiej zależy jak będą funkcjonować apteki. 

W chwili obecnej to radni powinni ukierunkować funkcjonowanie aptek i pełnienia 

całodobowych dyżurów raz w miesiącu przez każdą aptekę.  

Radna K. Gwiazdowska czy stworzenie takiej listy dyżurów aptek zobliguje je do pracy 

nocnej? Czy apteki mogą wyrazić zgodę, czy mogą jej nie wyrazić 

Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że przepis prawa mówi o tym, że Rada Miejska 

ustala grafik dyżurów. Taki grafik będzie udostępniony na stronach internetowych, w szpitalu 

w jakim dniu jaka apteka ma dyżur.  Miasto przygotuje taki projekt uchwały wraz z grafikiem 

dyżurów, najpierw zostanie przesłany do Okręgowej Izby Aptekarskiej w Białymstoku celem 

zaopiniowania.  

Radny J. Juszkiewicz przychylił się do wypowiedzi przedmówców i stwierdził, że skoro 

samorząd ma narzędzia prawne, to powinna powstać odpowiednia uchwała Rady Miejskiej.  

Kierownik A. Szyszko poinformowała, że w dużo mniejszym mieście jak Olecko przy 10 

aptekach i obciążeniu 36 dyżurów w roku i przy liczbie mieszkańców 15 tys., tym aptekom się 

opłaca. Czyli argument ekonomiczny suwalskich aptekarzy jest bezzasadny. 

Prezydent Cz. Renkiewicz poprosił o rekomendację merytorycznej Komisji Spraw 

Społecznych i Bezpieczeństwa o konkretne działania, podjęcie stanowiska i przegłosowanie 

konkretnego wniosku o przygotowanie projektu uchwały wraz z dyżurami aptek. 

 

Przewodniczący Komisji K. Lauryn przedstawił wniosek w sprawie konieczności pełnienia 

całodobowych dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie Miasta Suwałk. 

 

Członkowie Komisji przystąpili do głosowania wniosku. 
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Głosowanie nad wnioskiem: 

za pozytywną opinią głosowało               - 7 radnych 

przeciw                                                     - 0 

wstrzymało się od głosu                           - 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie konieczności pełnienia całodobowych 

dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie Miasta Suwałk. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

– Pismo do Prezydenta Miasta Suwałk stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt. 5 

Sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach w 2022 roku.  

– Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Kamil Lauryn poinformował, że Członkowie Komisji przedmiotowy materiał otrzymali              

i zapytał o wnioski i uwagi. 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag, wobec powyższego Przewodniczący Komisji 

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa stwierdził, że Sprawozdanie z realizacji Miejskiego 

Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii w Suwałkach w 2022 roku, zostało przyjęte. 

 

Ad pkt. 6 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, za rok 2022. 

– Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Kamil Lauryn  poinformował, że Członkowie Komisji przedmiotowy materiał otrzymali        

i zapytał o wnioski i uwagi. 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag, wobec powyższego Przewodniczący Komisji 

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa stwierdził, że Sprawozdanie z realizacji Programu 

współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie, za rok 2022, zostało przyjęte. 

 

Ad pkt. 7 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej  

w Suwałkach z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 

3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

– Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Kamil Lauryn  poinformował, że Członkowie Komisji przedmiotowy materiał otrzymali        

i zapytał o wnioski i uwagi. 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag, wobec powyższego Przewodniczący Komisji 

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa stwierdził, że Informacja z konsultacji społecznych 

dotyczących projektu uchwały Rady Miejskiej w Suwałkach z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na rok 2023, została przyjęta. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, 

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2023.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Kamil Lauryn  poinformował, że Członkowie Komisji przedmiotowy materiał otrzymali        

i zapytał o wnioski i uwagi. 

 

Kierownik A. Szyszko poinformowała, że Wydział Nadzoru i Kontroli Podlaskiego Urzędu 

Wojewódzkiego zwrócił uwagę na to, że Rada powinna w programie określić jedynie ogólną 

wysokość środków planowanych na realizację całego programu, bez podziału na poszczególne 

zadania priorytetowe. Kompetencja w zakresie podziału środków, zaplanowanych w Programie 

przez Radę, a następnie skonkretyzowanych w uchwale budżetowej, należy bowiem do organu 

wykonawczego gminy. Projekt uchwały został konsultowany z Suwalską Radą Działalności 

Pożytku Publicznego oraz z organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na terenie Miasta Suwałk.  

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag, wobec powyższego przystąpiono do głosowania 

nad projektem uchwały. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało               - 7 radnych 

przeciw                                                     - 0 

wstrzymało się od głosu                           - 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu 
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Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

regulaminu korzystania z szaletu miejskiego położonego na terenie Gminy Miasta 

Suwałki oraz powierzenia Prezydentowi Miasta Suwałk ustalenia wysokości opłat za 

korzystanie z szaletu miejskiego. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

 

Kamil Lauryn poinformował, że Członkowie Komisji przedmiotowy materiał otrzymali             

i zapytał o wnioski i uwagi. 

 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag, wobec powyższego przystąpiono do głosowania 

nad projektem uchwały. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało               - 7 radnych 

przeciw                                                     - 0 

wstrzymało się od głosu                           - 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

  

Ad pkt. 10 

Wolne wnioski.  

 

Radny K. Korneluk zapytał kiedy jest przewidziany koniec remontu budynku przy ulicy 

Noniewicza i kiedy urzędnicy będą mogli przenieść się do lepszych warunków pracy? 

Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że remont jest już zakończony i rozpoczęła się 

procedura odbioru budynku od wykonawcy. Do tego budynku przeniosą się wydziały, które w 

chwili obecnej zajmują pomieszczenia w budynku na ulicy Sejneńskiej13. Przeprowadzka 

powinna nastąpić jeszcze przed okresem wakacyjnym. Przy przeprowadzce będą pomagali 

więźniowie z Aresztu Śledczego.   

Radny J. Juszkiewicz poinformował, że otrzymał odpowiedź na swój wniosek, dotyczący 

informacji o delegacjach w podległych instytucjach. Zapytał odnośnie wyjazdów  

w delegacje (nie są to szkolenia) na sympozja i kongresy. Jakie są kryteria doboru ww. 

wyjazdów delegacyjnych. W otrzymanych zestawieniach podane zostały wyjazdy na 

promowanie naszego miasta na imprezach sportowych. Radny zapytał czy nowo powołany 

wydział w Urzędzie Miejskim ds. promocji, czy nie powinien obejmować wszystkich takich 

imprez, czy też każda instytucja miejska powinna promować miasto we własnym zakresie? 

Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że zestawiając koszty delegacji MOPRu  z OSiRem 

oraz ZDiZ widać, że są dysproporcje w kosztach delegacji. Najwięcej delegacji jest  

w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie. Specyfika tej instytucji jest inna niż w OSiR i jeszcze 

inna niż w ZDiZ. Prezydent poinformował, że dyrektor podległej instytucji przedkłada 
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delegację wraz z zaproszeniem na nią, zostaje przeanalizowana i podpisana. Natomiast 

promocja miasta jest w różnych instytucjach miejskich. Suwalski Ośrodek Kultury promuje się 

samodzielnie, Muzeum Okręgowe w zakresie swoich imprez również sam, oraz OSiR sam 

promuje swoje imprezy. W wymienionych instytucjach są już zatrudnieni ludzie 

odpowiadający za promocję i organizację imprez. Referat promocji Urzędu Miejskiego ma za 

zadanie skoordynowanie promocji miasta i wydarzeń, gdzie bezpośrednim organizatorem 

danego wydarzenia jest Urząd Miejski. Prezydent nawiązał raz jeszcze do tematu delegacji i 

poinformował, że miasto nigdy nie zabrania z korzystania ze środków publicznych  

na wzięcie udziału w szkoleniach – podnoszenie kwalifikacji pracowników, uzupełnianie 

wykształcenia.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej pytań i wniosków.  

 

Kamil Lauryn – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa podziękował 

radnym i gościom za udział w posiedzeniu. Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Przewodniczący  

Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Kamil Lauryn 
 

 

 

Protokół sporządziła:  

Danuta Skucz Podinspektor  

 

w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 

 
 


